

《单词百科:Boshan是什么意思?Boshan怎么发音?Boshan的解释和用法》

英语单词Boshan是什么意思?Boshan怎么读?Boshan怎么发音?简答网为您整理了Boshan的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



Boshan的意思

1、博山

Boshan的双语例句

1、The four-step energy dissipator had been adopted as stilling basin for the outlet of water delivery conduit of the Boshan Reservoir in Henan Province.

河南省薄山水库输水道出口消力塘采用四级消能工进行消能。

2、Pteridophyte Flora in Boshan Mountain National Forest Park of Henan Province

河南薄山国家森林公园蕨类植物区系研究

3、Ten strategies to promote boshan's ceramics and colored glaze

博山陶琉振兴的十大战略

4、He was born in Boshan, Shandong Province, the hometown of colored glaze in1874 and died in1925.

他是内画艺术鲁派的创始人，出生在琉璃之乡&山东博山。

5、System · space · context& the design of Boshan central square

体系 · 空间 · 文脉&博山中心广场设计的思考

6、Application of Fuzzy Mathematical Method in Comprehensive Assessment of Groundwater Quality in Boshan District

模糊数学方法在博山区地下水水质综合评价中的应用

7、A study of prediction effectiveness of Boshan seismic situation window

博山震情窗口预报效能的研究

8、Study on groundwater pollution in Boshan city, shandong Province

山东博山地下水污染研究

9、This paper will combine the works, system of modern ceramic decoration art of Boshan.

故本文将结合作品，系统详细的对近代博山陶瓷装饰艺术进行研究。

10、Mathematical simulation of fracture-karst water contamination in Boshan city, shandong Province

山东博山地下水污染的数学模拟

11、The Origin Study and Space-time Simulation on Groundwater Pollution in Boshan District of Zibo City

淄博市博山区地下水污染成因探讨及时空模拟

12、In this paper, we took Boshan as the instance to analyze the traditional settlement and residence form influenced by local industries.

本文就以博山地区的业缘聚落为例，分析受到产业影响下的传统聚落及民居形态。

13、The Ancient Rhyme of Han Dynasty Remains in the Mountain& Design Notes of the Garden of Stone Inscription Art in Boshan

汉风古韵山中留&博山石刻艺术园创作札记

14、Before the Song Dynasty, her function focused on raining because of the natural geographical environment of Boshan County, which was admitted by the country.

宋以前，其职能受博山自然地理条件的影响，以降雨为主，并得到了国家的认可。

15、Chemical composition of the ancient glasses unearthed from Neimenggu area and Boshan was determined quantitatively by the external-beam PIXE technique.

采用外束PIXE技术对内蒙古地区和博山出土的一批古代玻璃的化学成分进行了定量测定。

16、Especially in modern Boshan ceramics is to "pay attention to practical, pay attention to the decoration" for the purpose, as the ceramic decoration feature.

尤其是近代博山陶瓷更是以讲究实用、注重装饰为宗旨，极尽陶瓷装饰之能事。

17、The principles, indices and reasons for determining the forest coverage index at county level are put forward in this paper, according to the real situation of Boshan region, Shandong province.

本文结合博山区的实际，提出了确定县级森林覆盖率指标的原则、具体指标和确定的理由；

18、Mount Yueyang locates between Zichuan and Boshan.

岳阳山位于淄川区和博山区的交界处。

以上是简答网为您整理的Boshan怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Boshan

的用法、Boshan的释义、Boshan

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Boshan>